

ACP 2019 – InterContinental Chengdu Global Center Booking Guideline

[Online Booking](#) | [Telephone booking](#)

(Telephone booking 适用于有且仅有 6 开头的银联信用卡的参会代表)

一、 [Online Booking Guideline \(Click to book online\)](#)

1. Click the “BOOK NOW” button and choose the check-in and check-out dates.

Note:

We only provide English booking access, please do NOT change the language;

We only provide rooms from Nov. 1-5. If you want to check-in before 1st, or check-out later than 6th, please book the room in Nov. 1-5 first and then tell the conference secretariat other day you need;

2. Select the room type you need.

Select a Room



InterContinental : Chengdu Global Center

No. 1736 Tianfu Avenue North, Chengdu, 610041

★★★★★ 4.7

11/01/2019 - 11/05/2019 | 1 Guest | 1 Room

Change Search



Select the Room Type (This price isn't including taxes 价格不含税)



Currency ▼



Intercontinental Superior Room

Your 40 sq meter room has a 10sq meter balcony. 1 king or 2 single beds, upon request. Free wireless internet 42 inch lcd tv and sound system. Enjoy the luxury high mattress bed with pillow choice and premium linen. Refresh in the large bathroom with branded toiletries shower and bathtub



King Room with 1 king bed & 1 breakfast
大床房 (只含有一个大床和单早)

FROM

428⁸¹ CNY

SELECT ROOM



Basic Twin

Hotel internal use



Twin Room with 2 single beds & 2 breakfast
双床房 (含双早)

FROM

643²² CNY

SELECT ROOM

3. Fill the guest information

Guest Information

Already an IHG® Rewards Club member? [Sign in](#) to earn your points and save time with automatic form completion.

* Required

First Name*

Test

Last Name*

Test

Email Address*

acp@siom.ac.cn

Country/Region*

Mainland China

Address

[Additional address information](#)

City/Town

Postal Code

Country/Region Code

Mainland China +86

4. Payment information

Rate Description

ANYONE CAN BOOK RESERVATIONS

Rate Information per Stay for 1 Room

Fri Nov 01 2019-Tue Nov 05 2019	428.81 CNY
Price for 1 room(s) and 4 night(s):	1,715.24 CNY
Estimated Additional Charges and Taxes:	284.73 CNY
Total Price:	1,999.97 CNY

Taxes and Additional Charges

Not included in rate.

Average Nightly Rate

428.81 CNY per room, per night.

Maximum # of Persons per Room Allowed

3 persons max

Rate Rules

Check-in-time: 2:00 PM

Check-out-time: 12:00 PM

Deposit Rules


A deposit of 5 nights is due at time of booking.

Parking

Payment Information ⓘ

Reserve with payment card

Your room will be held until your arrival on the day of your check-in.


 There is a credit card guarantee fee for online booking, and we only support 4 kinds of credit cards for online booking (需信用卡支付担保费用, 且仅支持所显示4种信用卡进行担保)

All fields are required.

Payment Card Number *

Expiration Date *

MM ▼ YYYY ▼

 VERIFIED BY GeoTrust Six Continents... CLICK 04.08.16 20:06 UTC Your card is Safe ⓘ

A credit or debit card must be presented upon check in at the hotel. Booking with a debit card? ⓘ

Booking on behalf of another person? ⓘ

Note:

There is a credit card guarantee fee for online booking, and only support 4 kinds of credit cards for online booking;

在线预订需要信用卡支付担保费用, 且 6 开头的银联信用卡暂时不能用于担保预订, 如您只有 6 开头的银联信用卡, 请采用电话预订房间的渠道。

若您需要公务卡进行支付, 可先用其他的卡进行担保, 入住当天以公务卡进行结算。

5. Complete your booking (If the reservation is successful, you will receive a reservation number)

二、Telephone booking

(It applies to people who only has a 6 - digit UnionPay credit card 电话预订：适用于只有 6 开头的银联信用卡)

Step 1: Call 4008840888

Step 2: Provide **Group Code: K30** to customer service

Step 3: Provide check-in, check-out date, Guest Name, and get the **reservation confirm number (Valid for 24 hours)**

Step 4: Call **028-62758888-Room reservations** use your **Unionpay credit card** to pay the guarantee fee, complete your booking

电话预订流程

致电 4008840888---报团号 **K30**---告知入住/离店/姓名---拿到确认号(24h 内有效)---致电酒店预订部：028-62758888-内部预订部，使用银联卡进行支付担保费用完成预订。

注：

确认号 24 小时有效，24 小时内拨打酒店内部预订部电话，支付担保费用可完成预订。

抱歉由于酒店系统原因，在线预订不支持只有 6 开头的银联信用卡，带来不便，敬请谅解。